
 
 

P Ř E H L E D 
dotazů, připomínek a podnětů členů Zastupitelstva hl.m. 

Prahy přednesených na 10. zasedání ZHMP 
dne  11.9.2003  

(podle § 24 odst. 4 Jednacího řádu ZHMP) 
 

(Schváleno v Radě HMP dne 16.9.2003) 

 
                                                                Termín vyřízení:  11.10.2003 
P Í S E M N É 
 

RNDr. Ivana  B u r s í k o v á 
k INT. - č. 10/1 
k bezpečnosti občanů a k fungování bezpečnostní služby v prostoru  pražského metra. 
  
                                                                          Předáno k vyřízení nám. Blažkovi. 
                                                                          Bude odpovězeno písemně. 

Ú S T N Í 
 

JUDr. Vít ězslav  J a r o š 
k INT. - č. 10/2 
k žádosti na ředitele MHMP, aby do schránek členů ZHMP v jejich pracovně nebyly dávány 
nedůstojné materiály. 
                                                                          Vzato na vědomí. 

 Ing. Petr  H o r á k 
k INT. - č. 10/3 
ke svěření a využití pozemku 1039/1 v k.ú. Hlubočepy MČ Praha 5, která chce vybudovat na 
nevyužívané ploše v centrální lokalitě sídliště Barrandov polyfunkční celek pro děti a 
obyvatele Barrandova. 
                                                                          Na jeho vystoupení reagoval radní Klega.                                                                     
                                                                          Předáno k vyřízení radnímu Klegovi.                                                                           
                                                                          Bude odpovězeno písemně. 

Milan  J a n č í k 
k INT. - č. 10/4 
k jednání o výběru trasy Radlické radiály v rámci zpracované studie Radlice – Jinonice, ke 
zpracování  jednotlivých technologických úseků, k nabytí pravomocnosti územního 
rozhodnutí v oblasti Lahovice-Jinonice. 
                                                                          Na jeho vystoupení reagoval nám.  
                                                                          Bürgermeister.                                                                    
.                                                                         Předáno k vyřízení. nám. Bürgermeisterovi.                                                                           
                                                                          Bude odpovězeno písemně. 



JUDr. František  H o f f m a n 
k INT. - č. 10/5 
ke čtyřem podnětům: 
a) ke  koncepci pražského zdravotnictví, k závažným problémům placení  
    Všeobecné zdravotní pojišťovny. 
                                                                         Na jeho vystoupení reagovala radní Halová.                                                                      
 
 
b) k řešení problémů v TSK po změně ve funkci ředitele, k plnění smluv, k doporučení změn   
    na zlepšení situace.   
                                                                         Na jeho vystoupení reagoval radní Šteiner.                                                                      
 
 
c) k projektu „Pražského výstavního areálu“, k projektu ABF, k rozvíjení přijatých záměrů,    
    k využívání pozemků restituentů, k prověřování stavu plnění smlouvy s PVA, ke koncepci  
    aktivit společného podniku PVA. 
                                                                         Na jeho vystoupení reagoval nám. Hulinský.                                                     
 
 
d) k výsledkům jednání návštěvy předsedy vlády ČR na MHMP, k diskusi a přínosu jeho  
    návštěvy pro Prahu.  
                                                                          Na jeho vystoupení reagoval nám. Hulinský.                                                                     
 

 
MUDr. Michael  H v í ž ď a l a 
k INT. - č. 10/6 
k odvolání ředitele Ústavu sociální péče Horní Poustevna p.Zdeňka Štandery. 
 
K této interpelaci se vyjádřila poslankyně PS PČR p. Taťana Fischerová. 
 
                                                                         Na jeho vystoupení reagoval primátor hl.m.  
                                                                         Prahy a radní Halová.                                                                    
                                                                         Předáno k vyřízení radní Halové.                                                                           
                                                                         Bude odpovězeno písemně. 

k INT. - č. 10/7 
k obsahu internetových stránek hlavního města Prahy. 
     
                                                                         Vzato na vědomí. 

k INT. - č. 10/8 
k otázce neúspěchů města v resortu „Výstaviště“,  ke kontraktu ABF s hl.m. Prahou, 
k vynakládání finančních prostředků k pomoci výstavního areálu v Letňanech, k bezplatnému 
pronájmu pozemků na 99 let ABF, k dopravnímu řešení a budování infrastruktury v daném 
území, k naplňování smlouvy. 
                                                                          Na jeho vystoupení reagoval  radní Klega.                                                                    
.                                                                         Předáno k vyřízení. nám. Hulinskému.                                                                          
                                                                          Bude odpovězeno písemně. 

 



k INT. - č. 10/9 
ke způsobu jednání 10. zasedání ZHMP. 
          Vzato na vědomí. 

                                   
MUDr. Marian  H o š e k 
k INT. - č. 10/10 
ke způsobu projednávání interpelací členů ZHMP na zasedání ZHMP.    
     
                                                                          Na jeho vystoupení reagoval  primátor hl.m.  
                                                                          Prahy.                                                                     

k INT. - č. 10/11 
k odvolání ředitele Ústavu sociální péče Horní Poustevna p.Zdeňka Štandery. 
 
                                                                          Předáno k vyřízení radní Halové.                                                                                                                                                              
                                                                          Bude odpovězeno písemně. 
k INT. - č. 10/12 
k reakci na vyřízení jeho interpelace č. 9/6 ze dne 26.6.2003, týkající se odstraňování 
povodňových škod v metru, k žádosti, aby materiál, který byl předložen dnešnímu zasedání 
ZHMP jako tisk Z- 515 k informaci, byl předložen na příští zasedání ZHMP k projednání.     
 
                                                                          Na jeho vystoupení reagoval primátor hl.m.  
                                                                          Prahy a radní Šteiner.                                                                                                                                              

Pavel  A m b r o ž 
k INT. - č. 10/13 
k ochraně přírody v chráněném území, k nedisciplinovanosti automobilistů na zelených 
plochách v oblasti Prahy 5, Malé Chuchli a v Prokopském údolí, v přírodní rezervaci,  k 
tranzitní dopravě z Radlic do Butovic atd. 
K vandalismu cyklistů a k nedostatečné kontrole Městské policie v této oblasti. 
 
                                                                          Na jeho vystoupení reagoval radní Gregar.                                                                   
                                                                          Předáno k vyřízení. nám.Blažkovi a radnímu 
                                                                          Gregarovi                                                                          
                                                                          Bude odpovězeno písemně. 
  

RNDr. Miroslav  P r o k e š 
k INT. - č. 10/14 
k výši platů pedagogických pracovníků.  
                                                                          Na jeho vystoupení reagoval radní Slezák. 
 

k INT. - č. 10/15 
ke spolupráci na týdnu evropské mobility a evropskému týdnu bez aut., k podpoře dne 
mobility ze strany hlavního města Prahy, k evropskému dni bez aut. 
    
                                                                          Na jeho vystoupení reagoval  radní Šteiner                                                         
.                                                                     
  
 


